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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 04.05.2020 

o 18:00 h v Kultúrnom dome v Lade 

 

Prítomní: starosta obce: Ján Katica 

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 6 

Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák,  Miloslav Matuščák, hlavná 

kontrolórka obce Zdenka Pankuchová 

Hostia: PhDr. Ingrid Doležalová, Ing. Galina Liberová, Anton Libera, Peter Hric, Peter 

Németh, Albert Bekeč 

 

1. Otvorenie 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Starosta obce 

privítal poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku obce Zdenku Pankuchovú 

a prítomných hostí. Oznámil, že poslanec M. Kožlej svoju neprítomnosť ospravedlnil. 

Konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za zapisovateľku Máriu Gállovú a za overovateľov zápisnice Jána Žilku 

a Miloslava Matuščáka. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav 

Matuščák 

Za: 4 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Holoďák, Jozef Pazdič 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ján Žilka, Miloslav Matuščák 

 

3. Schválenie programu 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

     Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie      

     návrh programu 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva.     

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o výsledku kontroly za II. polrok 2019 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2019 

7. Schválenie zápisu do kroniky r. 2019 

8. Návrh VZN obce Lada č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska obce Lada 

9. Návrh VZN č. 2/2020, ktorým sa mení VZN č. 2/2017 o podmienkach poskytovania 

dotácií z prostriedkov obce Lada 

10. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2019 

11. Návrh Záverečného účtu obce Lada za rok 2019 

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

13. Správa o plnení úloh KPSS obce Lada za rok 2019 
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14. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lada 2020-2025 

15. Informácia o projektoch obce a schválenie použitia finančných prostriedkov 

z rezervného fondu. 

16. Prerokovanie žiadostí 

17. Diskusia 

18. Záver 
 

 

Po prečítaní návrhu programu 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce opýtal 

poslancov či má niekto návrh na doplnenie programu. Žiaden poslanec nechcel doplniť 

program. Starosta navrhol doplniť program obecného zastupiteľstva, bod č. 17 Návrh plánu 

kontrolnej činnosti na II. polrok 2020. 

Hlasovaním bol predložený program 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím  

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 120/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1.  Otvorenie 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o výsledku kontroly za II. polrok 2019 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2019 

7. Schválenie zápisu do kroniky rok 2019 

8. Návrh VZN obce Lada č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska obce Lada 

9. Návrh VZN č. 2/2020, ktorým sa mení VZN č. 2/2017 o podmienkach poskytovania 

dotácií z prostriedkov obce Lada 

10. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2019 

11. Návrh Záverečného účtu obce Lada za rok 2019 

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

13. Správa o plnení úloh KPSS obce Lada za rok 2019 

14. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lada 2020-2025 

15. Informácia o projektoch obce a schválenie použitia finančných prostriedkov 

z rezervného fondu 

16. Prerokovanie žiadostí 

17. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

18. Diskusia 

19. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  
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4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení  

 

- uznesenie: 47/2015–čiastočne splnené-projekt škôlky 

- uznesenie: 114/2020–119/2020 - splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení schválená  prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 121/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení  obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Správa o výsledku kontroly za II. polrok 2019 
V tomto bode starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej, aby 

predložila Správu o výsledku kontroly za II. polrok 2019. Hlavná kontrolórka obce oboznámila 

poslancov o výsledku kontroly za II. polrok 2019. Kontrolované boli platné nájomné zmluvy, ktoré 

má obec uzatvorené, poskytovanie dotácií z rozpočtu obce za rok 2019, kontrola zverejňovania 

nájomných zmlúv, finančné plnenie nájomného zmluvnými stranami, žiadosti na  základe ktorých 

boli poskytnuté finančné dotácie, zmluvy o poskytnutí dotácií a ich zverejnenie, VZN č. 2/2017 -

postup poskytovania dotácií, zúčtovanie poskytnutých dotácií. Kontrolórka obce odporučila upraviť 

vo VZN č. 2/2017 termín povinnosti zúčtovania dotácie a zverejniť prílohy, ktoré sú jeho súčasťou. 

V závere kontrolórka oznámila, že jej bol doručený mail od občana obce, konkrétne žiadosť 

o prešetrenie zákonnosti vyplatenia mzdových prostriedkov. Uviedla, že nemá právne vzdelanie 

a zákonnosť predmetnej žiadosti konzultoval starosta obce s právnikom, ktorý poskytuje právnu 

pomoc pre obec. Starosta ešte dodal, že poslancom bola správa zaslaná mailom. 

Hlasovaním bola predložená správa o výsledku kontroly za II. polrok 2019 vzatá na vedomie 

prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 122/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

berie na vedomie 

 

správu o výsledku kontroly za II. polrok 2019 

 

Hlasovanie: 
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Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2019  

Starosta obce opäť odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej, aby 

predložila Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2019. Hlavná kontrolórka 

obce zhrnula celý rok 2019. Vykonala finančnú kontrolu, kontrolu príjmov a výdavkov, 

dodržiavanie rozpočtu obce, kontrola plnenia podmienok nájomných zmluva platby 

nájomného, kontrola vyúčtovania poskytnutia finančných prostriedkov z rozpočtu obce za rok. 

Ďalšími kontrolnými činnosťami bola kontrola vybavovania sťažností za I. polrok 2019, 

kontrola plnenia uznesení OZ za I. polrok 2019, kontrola uverejňovania zmlúv, faktúr 

a objednávok. Ostatné činnosti: účasť na zasadnutiach OcZ a školeniach, spracovanie 

a predloženie materiálov pre obecné zastupiteľstvo (návrhy plánov kontrolnej činnosti 

a stanoviská k záverečnému účtu obce a k návrhu rozpočtu obce). 

Hlasovaním bola predložená správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2019 

vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 123/2020 

Obecné zastupiteľstvo 

 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

7. Schválenie zápisu do kroniky rok 2019 
Starosta obce v tomto bode predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie zápis do 

obecnej kroniky za rok 2019. Zápis pripravila Mgr. Slavomíra Kožlejová, ktorá je kronikárkou 

obce. Poslanom bol zápis doručený mailovou poštou a neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Hlasovaním bol predložený zápis do obecnej kroniky za rok 2019 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 124/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

schvaľuje 

 

zápis do kroniky obce Lada za rok 2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

8. Návrh VZN obce Lada č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie návrh VZN obce Lada č. 1/2020 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska. S účinnosťou od 01.01.2020 došlo zákonom č. 398/2019 

Z. z. k novele zákona č. 131/2010 Z. z. o pohrebníctve. Novelou zákona o pohrebníctve pribudli 

prevádzkovateľovi pohrebiska nové povinnosti. Uviedol, že každá obec musí mať schválený 

prevádzkový poriadok pohrebiska. Prevádzkový poriadok pohrebiska musí byť verejnosti 

prístupný na mieste obvyklom na pohrebisku. Návrh VZN bol zverejnený na úradnej tabuli 

a webovej stránke obce od 09.04.2020 do 04.05.2020 a bola k nemu vznesená jedna 

pripomienka od p. A. Liberu (doručená 15.04.2020). Následne bola zriadená komisia na 

vyhodnotenie pripomienok v zložení: Ján Katica-starosta obce, poslanci: Ján Holoďák, Jozef 

Bečaver, Marián Kožlej, Ján Peter, Jozef Pazdič. Komisia zasadala 29.04.2020 o 19:00 h 

v zasadačke OcÚ. Zo zasadnutia bola spracovaná zápisnica. 

Výber zo zápisnice: 

Obsah pripomienky: V článku 21, záverečné ustanovenia, v bode 2,  druhá veta je nesprávne 

uvedené: „Návrh VZN obce Kapušany č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska obce 

Lada bol vyvesený na úradnej tabuli od ..... do ........ .  

Vyhodnotenie pripomienky: Akceptovaná. Komisia navrhla Článok 21, Záverečné 

ustanovenia, bod 2, druhá veta opraviť nasledovne: „Návrh VZN obce Lada č. 1/2020 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska obce Lada bol vyvesený na úradnej tabuli od .... do ....“ 

Hlasovaním bol predložený Návrh VZN obce Lada č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku 

pohrebiska schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 125/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 1/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 0  

 

9. Návrh VZN č. 2/2020, ktorým sa mení VZN č. 2/2017 o podmienkach poskytovania 

dotácií z prostriedkov obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie Návrh VZN č. 2/2020, ktorým sa mení VZN 

č. 2/2017 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov obce Lada. V článku IV, bod 9 

je navrhnutá úprava predkladania zúčtovania prostriedkov poskytnutej dotácie do 15.01. 

nasledujúceho kalendárneho roka a v článku V, bod 4 je doplnená možnosť čerpania dotácie 

v hotovosti. Návrh VZN č. 2/2020 bol zverejnený na úradnej tabuli a webovej stránke obce od 

09.04.2020 a boli k nemu vznesené 3 pripomienky (15.04.2020) od p. Liberu. Týmito 

pripomienkami sa zaoberala zriadená komisia na vyhodnotenie pripomienok, ktorá zasadala 

29.04.2020 o 19:00 h v zasadačke OcÚ v zložení: Ján Katica-starosta obce, poslanci OcZ: Ján 
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Holoďák, Jozef Bečaver, Marián Kožlej, Ján Peter, Jozef Pazdič. Zo zasadnutia bola spracovaná 

zápisnica, ktorá bola v lehote 3 dni pred rokovaním OcZ doručená poslancom. 

Výber zo zápisnice: 

1. Pripomienka 

Obsah pripomienky: v Článku 5, bod 4 doplniť text: určiť max. výšku dotácie v hotovosti. 

Vyhodnotenie pripomienky:  

Obec môže vyplatiť poskytnutú dotáciu v plnej schválenej výške v hotovosti. Zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách neurčuje obciam spôsob vyplatenia dotácie. 

2. Pripomienka 

Obsah pripomienky: v Článku 4, Podmienky poskytovania dotácií, v bode 6 doplniť text: 

„Dotáciu možno poskytnúť právnickej osobe a fyzickej osobe-podnikateľovi, ktorý nemá 

daňový nedoplatok na miestnych daniach a miestnom poplatku voči obci a predloží doklady 

podľa § 36, ods. 4 Zákona 364/2004 Z. z.“ 

Vyhodnotenie pripomienky: 

Zamietnutá. Pán Libera neuviedol dôvod, prečo navrhuje doplniť ustanovenie § 36, ods. 4 

Zákona 364/2004 Z.z. o vodách a o zmene zákona Slovenskej národnej rady č. 372/1990 Zb. 

o priestupkoch v znení neskorších predpisov (vodný zákon). 

3. Pripomienka 

Obsah pripomienky: II, v bode 2 záverečných ustanovení je nesprávne uvedené VZN č. 

1/2020. Pán Libera navrhuje zverejniť na obecnej tabuli opravené návrhy s pripomienkami. 

Vyhodnotenie pripomienky: 

Chybou v písaní bolo nesprávne uvedené číslo VZN. Bod 2 záverečných ustanovení komisia 

navrhla opraviť a uviesť správne znenie VZN č. 2/2020. Opravené návrhy VZN sa 

nezverejňujú nakoľko podliehajú vyhodnoteniu. 

 

Hlasovaním bol predložený návrh VZN č. 2/2020, ktorým sa mení VZN č. 2/2017 

o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov obce Lada schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 126/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2020, ktorým sa mení VZN č. 2/2017 o podmienkach 

poskytovania dotácií z prostriedkov obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 0  

 

10. Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2019 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej. Hlavná 

kontrolórka obce predložila poslancom stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu 

obce Lada za rok 2019.  Odborné stanovisko spracovala na základe predloženého návrhu 

záverečného účtu obce Lada za rok 2019, návrh bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom 

sídle obce. Návrh záverečného účtu obce Lada za rok 2019 bol spracovaný v súlade so zákonom 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Celkove obec hospodárila 
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s prebytkom 18 696,74 €. Návrh na použitie prebytku hospodárenia za rok 2019 v tomto objeme 

je súčasťou návrhu záverečného účtu použiť tieto prostriedky na tvorbu rezervného fondu.  

Hlavná kontrolórka obce odporučila poslancom obecného zastupiteľstva, aby Záverečný účet 

obce Lada za rok 2019 schválili bez výhrad. 

Hlasovaním bolo predložené stanovisko vzaté na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 127/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

berie na vedomie 

 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k Záverečnému účtu obce Lada za rok 2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

11. Návrh Záverečného účtu obce Lada za rok 2019 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie Návrh záverečného 

účtu obce Lada za rok 2019. 

Návrh záverečného účtu obce Lada bol poslancom doručený mailovou poštou. Poslanci OcZ   

k Návrhu záverečného účtu obce Lada za rok 2019 nevzniesli žiadne pripomienky a návrhy. 

Návrh záverečného účtu obce Lada za rok 2019 bol zverejnený na webovej stránke obce  

v termíne od 17.04.2020 do 04.05.2020 a neboli k nemu vznesené žiadne pripomienky. 

Prebytok hospodárenia rozpočtu obce zistený podľa ustanovenia § 10, ods. 3, písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov za rok 2019 je vo výške  18 696,71 €. 

Hlasovaním bol predložený Návrh Záverečného účtu obce Lada schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 128/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo    

s c h v a ľ u j e 

 

a/ celoročné hospodárenie Obce Lada za rok 2019 bez výhrad 

 

b/ záverečný účet obce Lada za rok 2019 

 

c/ prebytok hospodárenia rozpočtu obce zistený podľa ustanovenia § 10 ods.3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov za rok 2019 vo výške 18 696,74 € použiť na 

tvorbu rezervného fondu. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

Starosta obce predložil poslancom informáciu o Rozpočtovom opatrení č. 1/2020 rozpočtu 

obce Lada na rok 2020. Vysvetlil, že nastal presun medzi položkami z dôvodu zakúpenia ssl 

certifikátu a cookies na webovú stránku obce. 

Hlasovaním bolo predložené rozpočtové opatrenie vzaté na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 129/2020 

Obecné zastupiteľstvo 

 

berie na vedomie 

 

rozpočtové opatrenie č. 1/2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

13. Správa o plnení úloh KPSS obce Lada za rok 2019 

Starosta obce oboznámil poslancov so správou o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych 

služieb obce Lada za rok 2019. Podľa schváleného Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

Lada 2015-2020 obecné zastupiteľstvo minimálne 1x ročne prerokuje Správu o sociálnej 

situácii v obci. Správa o plnení úloh KPSS bola poslancom doručená mailovou poštou. Starosta 

sa opýtal, či má niekto k tejto správe nejaké pripomienky. Zo strany poslancov žiadne 

pripomienky neboli. 

Hlasovaním bola predložená správa o plnení úloh KPSS obce Lada za rok 2019 vzatá na 

vedomie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 130/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

berie na vedomie 

 

Správu o plnení úloh KPSS obce Lada za rok 2019. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

14. Schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lada 2020-2025 
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Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie  

Komunitný plán sociálnych služieb obce Lada 2020-2025. Obec podľa zákona č. 448/2008 Z. 

z. o sociálnych službách vypracúva a schvaľuje Komunitný plán sociálnych služieb. Návrh 

KPSS bol poslancom doručený mailovou poštou. Návrh KPSS bol zverejnený na webovej 

stránke obce od 15.04.2020 a bola k nemu vznesená pripomienka. Pripomienkou sa zaoberala 

komisia na vyhodnotenie pripomienok, poslancom bola pripomienka zaslaná mailom. Komisia 

zasadala dňa 29.04.2020 o 19:00 h v zasadačke OcÚ v zložení: Ján Katica-starosta obce, 

poslanci OcZ: Ján Holoďák, Jozef Bečaver, Marián Kožlej, Ján Peter, Jozef Pazdič. Zo 

zasadnutia bola spracovaná zápisnica, ktorá bola v lehote 3 dni pred rokovaním OcZ doručená 

poslancom. Ku komunitnému plánu bola vznesená pripomienka od pani Doležalovej.  

Vyhodnotenie pripomienky: 

Návrh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Lada 2020-2025 bol podľa spracovateľa p. 

Vidu vypracovaný v súlade so zákonom č. 448/2008 o sociálnych službách. Nakoľko plán bol 

aktualizovaný (v minulosti bol spracovaný tým istým spracovateľom), veľké zmeny 

v komunitnom pláne neboli, doposiaľ nikto neavizoval potrebné zmeny. V územnom obvode 

obce Lada sa nikto neprihlásil, že poskytuje sociálnu službu alebo chce poskytovať sociálnu 

službu. 

Komisia rozhodla schváliť Komunitný plán sociálnych služieb obce Lada 2020-2025. 

Hlasovaním bol Návrh KPSS obce Lada 2020-2025 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 131/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

schvaľuje 

 

Komunitný plán sociálnych služieb obce Lada 2020-2025. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 0  

 

Starosta obce preskočil bod č. 15 programu zasadnutia OcZ a pokračoval v rokovaní bodom č. 

16. 

 

16. Prerokovanie žiadostí 

Starosta obce predložil poslancom žiadosť p. Liberu o obnovenie činnosti sociálnej komisie 

a za predsedu p. Libera navrhol p. Doležalovú. Starosta vyzval poslancov, aby sa každý z nich 

vyjadril čo so sociálnou komisiou. J. Bečaver povedal, že keď sa prejednávala komisia na 

minulom zastupiteľstve, chýbal p. Matuščák, on sa ešte nevyjadril ku komisii, ktorej je zároveň 

členom, či tú komisiu zoberie alebo nie. M. Matuščák povedal, že tá komisia sociálna tu chýba 

a jeho návrh je taký, že kto vymyslel, že ju treba zrušiť nech ju zoberie. J. Žilka sa vyjadril nech 

to pokračuje tak ako to pokračuje, keď treba niečo riešiť, riešia to, volajú si, on s tým problém 

nemá. J. Peter povedal, že komisiu nikto nezrušil, len je pozastavená, pán Holoďák sa vzdal 

a to je všetko. Nikto ju nechcel zobrať.  

M. Matuščák navrhuje a prikláňa sa k názoru p. Liberu, aby bola komisia obnovená 

a predsedníčkou, aby bola pani Doležalová. J. Bečaver povedal, že je to pekné, ale pani 

Doležalová predsedníčka byť nemôže, preto oslovil p. Matuščáka  či bude ochotný túto komisiu 
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viesť, lebo on za seba povedal, že ju neberie a ostatní poslanci sa vyjadrili tak isto. Ostalo to 

tak, že bude pozastavená a že sa to bude riešiť komplexne. P. Matuščák povedal, že komisiu 

nezoberie, on má veľa problémov vo svojej komisii. 

Starosta navrhol hlasovať. Za ponechanie súčasného stavu komisie sú: J. Bečaver, J. Žilka, J. 

Pazdič, J. Peter, proti: M. Matuščák, zdržal sa: J. Holoďák. 

 

Starosta obce sa ospravedlnil, že preskočil bod č. 15 programu rokovania OcZ a pokračoval 

bodom 15. 

 

15. Informácia o projektoch obce a schválenie použitia finančných prostriedkov 

z rezervného fondu 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o projektoch obce. Obec požiadala v roku 

2019 o dotáciu z Environmentálneho fondu na zateplenie a rekonštrukciu kúrenia v budove 

OcÚ. Environmentálny fond túto dotáciu doteraz neschválil. V marci obec požiadala 

Ministerstvo financií SR, ministra financií o dotáciu vo výške 15 000 € na výmenu kúrenia, 

gamatiek.  Žiadosť bola zaradená do schvaľovacieho procesu, termín na vyhodnotenie žiadostí 

je 31. júl tohto roka. V roku 2019 obec požiadala o nenávratný finančný príspevok 

prostredníctvom výzvy MAS ŠAFRÁN na realizáciu projektu: Lada-Rekonštrukcia chodníkov 

v miestnej časti „Sklady“ – CH5, CH6“, vo výške 21 996,49 €. Ešte v októbri bolo urobené 

verejné obstarávanie. Starosta prečítal návrh uznesenia: 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 132/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

a schvaľuje 

 

použitie finančných prostriedkov z rezervného fondu na realizáciu projektu: Lada-

Rekonštrukcia chodníkov v miestnej časti „Sklady“-CH5, CH-6 vo výške 63 385,63 € mínus 

tých 21 996,49 € z MAS ŠAFRÁNU. 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 1 Ján Žilka 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 4 Ján Peter, Jozef Bečaver, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

 

Keďže uznesenie poslanci neschválili, starosta obce upozornil poslancov, že peniaze na projekt 

prepadnú. Poslanec Matuščák vyjadril svoj názor, že v obci Lada sú dôležitejšie veci, chodníky 

na skladoch sú funkčné. Poslanec Pazdič vysvetlil, že projekt bol zdedený od predchádzajúceho 

vedenia obce. M. Matuščák navrhol použiť peniaze na vypracovanie projektu na vybudovanie 

chodníkov v smere na Šarišskú Porubu a smerom k Trnkovu. Starosta povedal, že peniaze chce 

použiť na kanalizáciu, už sa to rozbiehalo, mali prísť projektanti, ale kvôli vírusu sa to stoplo. 

Bude sa informovať, či sa dajú peniaze presunúť. M. Matuščák povedal, že sa pýtal bývalého 

starostu obce, prečo sa robia chodníky na skladoch, on mu odpovedal, že sú to obecné chodníky, 

ďalšie chodníky by musel riešiť s okresnou správou ciest. Starosta obce povedal, že chce 

chodníky aj k Šarišskej Porube aj k Trnkovu. Poslanec Žilka navrhol zvolať obyvateľov 

dotknutej ulice, nech sa vyjadria či chcú rekonštrukciu chodníkov. 
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Starosta obce preskočil bod č. 17 programu zasadnutia OcZ a pokračoval v rokovaní bodom č. 

18  

 

18.Diskusia 

Starosta obce informoval, že v súvislosti so zamedzením šírenia ochorenia COVID-19 je 

obecný úrad zatvorený od 13.03.2020, funguje v núdzovom režime, overuje sa cez okno. Obec 

zabezpečila rúška pre občanov, seniorom zabezpečuje donášku obedov do domácností, 

kontaktuje osamelých občanov s ponukou nákupu potravín, drogérie, liekov.  

Dňa 15.04.2020 sa uskutočnil zápis žiakov do 1. ročníka Základnej školy, traja žiaci boli 

zapísaní.  

Dňa 05.05.2020 sa uskutoční zápis detí do Materskej školy. 

V areáli ZŠ a MŠ boli vyrezané stromy, ktoré boli rizikové a boli naklonené nad kostolom. 

Starosta sa poďakoval p. Bečaverovi, Peterovi, Kožlejovi, Marekovi Pankuchovi, ktorí boli 

pomáhať pri výrube. Ďalej sa poďakoval p. Pazdičovi a Žilkovi za opravu elektriny v kuchyni 

kultúrneho domu. P. Bečaver, J. Peter, Ferenc opravili 12 - ročnú obecnú kosačku, súčiastky do 

kosačky stáli 114 €. 

 

Starosta informoval poslancov so sťažnosťou občanov z ulice k Šar. Porube na obyvateľov 

domu č. 87 na hluk, skládku v dvore, behanie psov po ulici. Bola tam komisia, ktorá urobila 

zápis. Bola im napísaná výzva na vypratanie skládky do 15 dní. Ostala tam už asi 1/3 odpadu. 

Pán Matuščák informoval, že urobil kontrolu a došlo k náprave. Majiteľ poskytol dodávku, 

plastové vrecia a už nie je tam ani 1/3 odpadu. K VOK sa vyjadril, že občania neseparujú, 

vyhadzujú do kontajnerov celé okná, drevo, sklo a plasty. V obci sa separuje už asi 8-10 rokov 

a poslanci alebo starosta nebudú robiť občanom školenia čo je plast, sklo a  kde patrí. 

Kontrolórka obce doplnila, že na stránke obce je oznam Ekotorysy čo patrí do skla, plastov, 

papiera. Ak si ľudia neuvedomia a nebudú zvyšovať separáciu odpadu, tým častejšie sa budú 

zvyšovať poplatky za vývoz odpadu. Každý musí začať sám od seba.  

 

Starosta obce prerušil diskusiu a pokračoval v rokovaní bodom č. 17 

 

17. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 

Hlavná kontrolórka obce Zdenka Pankuchová oznámila, že kontrola bude zameraná na: 

kontrolu výberu daňových pohľadávok za daň z nehnuteľnosti a poplatkov za triedený 

komunálny odpad v nadväznosti na VZN obce, kontrolu výdavkových pokladničných dokladov 

výberovým spôsobom, mimoriadne kontroly na základe uznesenia OZ, vypracovanie 

odborného stanoviska k návrhu rozpočtu obce na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 

2022-2023, vypracovanie plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021 a účasť na rokovaniach 

OZ. 

Hlasovaním bol predložený Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2020 schválený 

prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 133/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 
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Za: 6 Ján Peter, Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 Starosta obce pokračoval v diskusii. 

 

Starosta obce informoval, že sa frézuje cesta, zabezpečil, aby bol navezený frézovaný asfalt na 

cestu poza družstvo ku kompostovisku, na poľnú cestu do Nemcoviec. Poslanec J. Peter 

povedal, že by bolo dobré naviesť na druhú stranu a doľava smerom k mostu. Poslanec 

Matuščák sa opýtal či kapušianske družstvo o tom vie. Starosta povedal, že Poľnohospodárske 

družstvo bolo oboznámené, predsedníčka sa poďakovala. Starosta Nemcoviec bol tiež 

oboznámený. 

 

Do diskusie sa prihlásil p. Libera. Chce sa vyjadriť k doplneniu VZN. Od začiatku volebného 

obdobia nebola vykonaná kontrola nakladania s odpadovými vodami. Toto bola jedna z ciest 

ako kontrolovať odpadovú vodu v obci. Opýtal sa, či o to nemajú záujem, starosta povedal, že 

majú. Veľmi sa čuduje, že sa s tým ešte nezačalo, pretože starosta mu napísal, že po pandémii 

sa začne robiť kontrola. Starosta povedal, že každý poslanec má pridelenú ulicu, poslanci budú 

fyzicky kontrolovať vývoz odpadovej vody. Kontrolórka sa opýtala p. Liberu, že ak cirkev 

požiada o dotáciu alebo zväz záhradkárov, od koho budeme žiadať potvrdenie, aby predložil, 

od všetkých záhradkárov, od všetkých detí alebo rodičov? Pán Libera povedal, že od fyzických 

osôb a právnických osôb, od živnostníkov a s. r. o. Tomu VZN by to neublížilo. Pán Libera 

oslovil kontrolórku obce, ktorá mu poslala odpoveď na jeho žiadosť o  prešetrenie zákonnosti 

vyplatenia mzdových prostriedkov bývalému starostovi obce. Vyjadril svoju nespokojnosť 

s písomnou odpoveďou kontrolórky obce. Ďalej p. Libera oznámil, že je tu vidina kanalizácie, 

ale tá už pominula. Za príklad dal obec Teriakovce, ktorá už v apríli informovala, že sa chystá 

výzva na kanalizáciu. Starosta obce povedal, že obec Teriakovce už má veľkú časť kanalizácie 

urobenú. P. Libera vyzval starostu, poslancov, aby sa vybudoval chodník do Trnkova,  

v Okružnej je vyhliadková veža, je tu veľká frekvencia dopravy a v Trnkove prebieha bytová 

výstavba. Poslanec Pazdič povedal, že cestu ničia hlavne nákladné autá zo stavieb. 

 

Do diskusie sa prihlásila p. Doležalová.  

Vyjadrila sa k chodníkom a projektu, pretože robila niekoľko projektov a pozná túto výzvu. Je 

prekvapená, že minulého roku sa schválila rekonštrukcia chodníkov a tento rok už nie. Písala 

podobný projekt a na takú dĺžku chodníkov sa to dá robiť inak. Podľa jej laického odhadu, stačí 

vymeniť asfalt, urobiť betónový podklad, chodníky by stáli 20 000 €, 40 000 € sa dá použiť 

inak. Vyzvala, aby obec pred procesom schvaľovania, verejného obstarávania, platenia za 

projekt plánovala, pretože obec za projekt zaplatila nie málo. Starosta povedal, že zo všetkých 

obcí sme za projekt zaplatili asi najmenej.  

Ku komunitnému plánu zaslala pripomienky a trvá na tom, že nie je urobený v súlade zákonom 

a s metodickými usmerneniami. Opýtala sa, na základe čoho bol urobený? Starosta povedal, že 

plán bol z roku 2015 a teraz sa obnovoval. Pán Vida ho spracoval za 80 € a na to sa nerobilo 

výberové konanie. Pani Doležalová vysvetlila, že KPSS sa nerobí za 4 dni, obec má osloviť 

občanov, mimovládku, poskytovateľov sociálnych služieb k spolupráci. Malo by sa robiť 

verejné vypočutie k dokumentu. Starosta vysvetlil, že rozprával s p. Vidom, aj pripomienky mu 

posielal, všetko máme v súlade so zákonom.  

 

V tejto časti sa do diskusie zapojil p. Libera a povedal, že navrhol p. Doležalovú za 

predsedníčku sociálnej komisie.  Odpoveďou mu bolo, že obec sa drží zákona č. 369/1990 

o obecnom zriadení a predsedom komisie môže byť iba poslanec. Podľa p. Liberu  nikde 
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v zákone nie je napísané, že predsedom komisie musí byť poslanec. Starosta obce povedal, že 

určite to konzultoval s právnikom. 

 

Pani Doležalová sa obrátila na poslancov a starostu s otázkami, na ktoré dostane písomnú 

odpoveď. 

 

Poslanec M. Matuščák sa vrátil k bodu 8. rokovania OcZ – Návrh VZN obce Lada č. 1/2020 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska. Opýtal sa starostu obce, aký bude mať dopad predmetné 

VZN na obyvateľov obce Lada, na obecný úrad, na rozpočet obce. Nie je mu jasná úloha p. 

Medeka pri správe pohrebiska. Poslanec J. Bečaver upozornil poslanca M. Matuščáka, že 

pripomienku mal dať predtým ako sa išlo VZN schvaľovať, nie teraz v diskusii mlátiť prázdnu 

slamu. Starosta navrhol p. Matuščákovi, že pôjdu spolu za p. Medekom a on mu to všetko 

vysvetlí, p. Matuščák trvá na tom, že chce vidieť zmluvu, starosta povedal nech príde na obecný 

úrad pozrieť zmluvu.  

 

 

18. Záver  
Starosta obce sa poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 20:05 h. 

 

 

 

Zapísala: Mária Gállová                ...................................            

 

 

Overovatelia:  Ján Žilka                 ...................................  

 

                       Miloslav Matuščák   ...................................  

 

 

 

 

 

 

 

  Ján Katica, v. r. 

    starosta obce 

  


